

**立法會**  
***Legislative Council***

LC Paper No. CB(3) 636/13-14

Ref. : CB(3)/M/MR

Tel : 3919 3300

Date : 13 May 2014

From : Clerk to the Legislative Council

To : All Members of the Legislative Council

---

**Council meeting of 28 May 2014**

**Motion under the  
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance**

Dr Hon Kenneth CHAN will move a motion under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance at the Council meeting of 28 May 2014. The motion is attached for Members' consideration. The President has directed that it be printed in the terms in which it was handed in on the Agenda of the Council.

(Odelia LEUNG)  
for Clerk to the Legislative Council

Encl.

**2014年5月28日的立法會會議  
陳家洛議員根據《立法會(權力及特權)條例》  
動議的議案**

**議案措辭**

本會根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條，授權內務委員會行使該條例第9(1)條所授予的權力，以命令運輸及房屋局局長於本議案獲通過後的首個內務委員會會議的日期或以前到內務委員會席前，出示運輸及房屋局就2012年10月1日南丫島附近撞船事故對海事處人員行為的調查報告全文。

**Motion under the  
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance  
to be moved by Dr Hon Kenneth CHAN  
at the Council meeting of 28 May 2014**

**Wording of the Motion**

That the House Committee be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance to order the Secretary for Transport and Housing to attend before the House Committee on or before the date of the first meeting of the House Committee after the passage of this motion to produce the full report on the Transport and Housing Bureau's investigation into staff conduct in the Marine Department in relation to the vessel collision incident near Lamma Island on 1 October 2012.